
ALV Taxandria Atletiek 30 maart 2023

1. Opening van de voorzitter
De voorzitter, Roel Bakker, opent de ledenvergadering om 20:00 uur en heet iedereen van harte
welkom. De agenda wordt doorgenomen.

2. Notulen ALV 24 maart 2022
De notulen zijn bij de agenda van deze vergadering toegezonden. Er zijn geen vragen/opmerkingen
over de inhoud van de notulen en worden met dank aan Antonet van der Heijden akkoord bevonden.
Petra van der Schoot volgt Antonet vanaf dit jaar op als notulist.

3. Secretarieel verslag 2022
Het verslag is bij de agenda van de ALV verzonden. Vincent geeft een korte toelichting over het
secretarieel verslag.
Overzicht leden eind 2022: Het ledental bij alle groepen is toegenomen, behalve bij de
baanatletiek/jeugd. Daarnaast zijn de leden van Body Project (40 leden, die gebruik maken van het
krachthonk) er sinds 2022 bij gekomen. Deze leden worden meegeteld omdat het betalende leden
zijn.

4. Wisseling bestuurslid/coördinatoren
● Wisseling bestuurssecretaris

De bestuurssecretaris, Vincent van den Elsen, heeft te kennen gegeven door een drukke agenda
en andere vrijwilligerstaken het bestuurschap na 2,5 jaar te willen overdragen. Het bestuur heeft
Hanneke de Jong bereid gevonden om de taak van secretaris van hem over te nemen en vraagt
de ALV om akkoord te gaan met deze kandidaat. Alle aanwezigen zijn akkoord.
Vincent wordt bedankt voor zijn geweldige inzet en krijgt een attentie uitgereikt.
Het gewijzigde schema van aan- en aftreden van de bestuursleden wordt getoond en in de
eerstvolgende bestuursvergadering gaat men aan de slag om de bestuurstaken te herverdelen.

● Coördinatoren
Luc Spiegels is erbij gekomen als coördinator van de baanatletiek/jeugd en ondersteunt Joris
Leermakers.
Hester Lingsma heeft de pupillen onder zich genomen.
Vanaf vandaag, 30 maart, is Bram van Reijt coördinator bij triathlon.
Jim van Esch neemt de coördinatie voor de 16+ jeugd op zich.

5. Beleidsplan 2023-2026
De voorzitter presenteert het plan voor de komende jaren. Enkele opvallende zaken worden
genoemd:
● Afgelopen jaar is er code rood geweest voor de baanatletiek, m.a.w. er waren te weinig trainers

om alle trainingen te kunnen verzorgen. Gelukkig is er begin dit jaar weer een grote stap gezet op
dit gebied en zijn er vrijwilligers gevonden om mee te assisteren.

● Ambities o.a.:
o Blijven opleiden van trainers, m.n. voor trainers van baanatletiek
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o Groei naar 450 leden
o Uitbouwen aanbod sportief wandelen: toevoegen extra wandelmoment in de week.
Gevraagd wordt of er ook sportieve ambities zijn, bijvoorbeeld prijzen behalen op sportief vlak.
De voorzitter haalt de prestaties van diverse leden aan, die regelmatig op het podium staan. Bij
de ambities wordt niet specifiek benoemd om sportieve prestaties te bevorderen. Jan de Jong
haalt aan, dat Taxandria zich wel op loopwedstrijden, zoals halve marathon van Venlo en
marathon van Rotterdam op de kaart zet door met een grote groep aan de start te verschijnen.
Verder worden de schema’s van Maarten Beks gebruikt om op sportief gebied een betere
prestatie te leveren, dus hij dit zou deze ambitie wel op prijs stellen.
Huib Nouwens vult aan, dat de sportieve ambities m.n. bij de jeugd liggen. Door Corona heeft dit
helaas stil gelegen maar dit wordt weer opgepakt. Vanuit de wedstrijdcommissie worden de
junioren en pupillen gestimuleerd op het gebied van wedstrijd doelen. Het nadeel is echter dat
men trainers voor de technische nummers nodig heeft. Deze trainers zijn schaars en alle
atletiekverenigingen zitten met dezelfde problemen. Bram van Reijt merkt op dat hij wel wat
trainers kent, die tegen vergoeding technische trainingen geven. Hij zal ze benaderen (actie).
Wim Groot geeft aan, dat Taxandria Atletiek juist bekend staat als een recreatieve en gezellige
club. Hij hoopt niet, dat met het stellen van sportieve ambities, dit gevoel dan verloren gaat.
Roel geeft aan, dat het bestuur de opmerkingen meeneemt en erover gaat nadenken.

● Verkenning rugbyvereniging
De rugbyvereniging is met de gemeente een verkenning gestart om na te gaan of verhuizing van
het rugbyterrein naar ons terrein mogelijk is. Het huidige terrein van de rugby wordt te klein voor
de vereniging. Ze hebben eigenlijk een extra wedstrijdveld nodig en ze willen starten met een
damesafdeling. De vereniging bestaat nu uit 400 leden. Het streven is dat de rugby voor de
zomer met de gemeente een plan met de mogelijkheden voorlegt met toevoeging van de
financiële consequenties, zodat dit ook in de begroting van de gemeente meegenomen kan
worden. De bedoeling is dat zij in het geheel verhuizen en niet het huidige terrein nog behouden.
Het bestuur van Taxandria heeft inmiddels al diverse gesprekken gevoerd met de rugby en wacht
nu af waar ze mee gaan komen.
Joop Jabroer informeert of de leden nog geïnformeerd worden, voordat een besluit volgt.
Vorig jaar heeft Taxandria van de gemeente groen licht gekregen om van de faciliteiten op dit
terrein gebruik te mogen blijven maken. Onlangs heeft de gemeente besloten dat de rugby een
verkenning mag doen. Als hier een beslismoment komt wat onze vereniging raakt, dan wordt er
een extra ALV bijeen geroepen. Taxandria heeft nu een huurovereenkomst met de gemeente,
wat niet zomaar door de gemeente opgezegd kan worden. Er is vorig jaar al een programma van
eisen voor de atletiekbaan en clubhuis gemaakt voor het geval Taxandria van dit terrein af moest.
Dit programma van eisen ligt klaar op het moment dat hier gebruik van gemaakt moet worden.
De gemeente wil dat Taxandria eigenaar wordt van het clubhuis, maar dat gaat niet lukken omdat
wij geen inkomsten hebben van een derde helft, dus blijven we sowieso huren.
Aangegeven wordt, dat het nu heel gezellig is om op zaterdag bij de club en in de kantine te zijn.
Dit wordt anders als de rugby erbij komt. Aan de andere kant wordt het pand door Taxandria
maar voor weinig uren gebruikt, dus het zou mooi zijn als we kunnen delen.
Roel merkt op dat de rugby aangegeven heeft graag eigen kleedruimtes en kantine e.d. te
hebben. Zij willen niet onderhuren. Uitgesproken is dat beide verenigingen een ander DNA
hebben.
Zodra er iets meer bekend is, zal dit met de leden gecommuniceerd worden.

● Bij de nieuwe initiatieven staat ook een Taxandria clubdag aangegeven. Gevraagd wordt wat dit
inhoudt. Roel geeft aan, dat deze dag met name bedoeld is om de onderlinge kruisverbanden
(tussen de verschillende groepen te versterken. Men kan hierbij bijvoorbeeld denken aan het
organiseren van een barbecue. Hierbij zou ook het streven naar sportieve prestatie, wat eerder
genoemd is, een plek kunnen krijgen.
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● Er wordt gesuggereerd om bij het benaderen van sportverenigingen om mede gebruik te maken
van het gebouw, ook culturele of andere organisaties toe te voegen, zoals theatergroep ed. Deze
suggestie wordt meegenomen, maar eerst wachten we nu de verkenning van de rugby af.

6. Financiën
● Realisatie 2022

Aan de hand van sheets licht de penningmeester, Herald Verhagen, de financiële kant van het
afgelopen jaar toe. De inkomsten waren hoger dan begroot en dit kwam met name door
subsidie, die hoger uitviel, met name een subsidie voor het krachthonk. Daarnaast heeft
Taxandria ook nog een subsidie van de gemeente gehad m.b.t. de huur waar niet op gerekend
was.
De afdracht aan bonden geeft een trendbreuk. Herald licht toe dat dit wordt veroorzaakt door
een boeking uit 2021 mbt evenementen welke per abuis op afdracht bonden terecht kwam.
Verder zijn er uitgaven geweest aan materialen m.b.t. het krachthonk en loodgieter. Voor de post
opleiding is minder uitgegeven, omdat er helaas te weinig trainers waren om op te leiden.
Naar aanleiding van de balans wordt toegelicht, dat het vermogen wat toegenomen is met het
resultaat van vorig jaar. De vereniging beschikt nu over bijna een ton eigen vermogen, wat prettig
is omdat hiermee een periode in nood overbrugd kan worden. Daarnaast zullen er wellicht in de
toekomst hogere uitgaven ontstaan door de gesprekken met de gemeente rondom de toekomst
van het sportpark de Gemullehoeken.

● Kascontrole 2022
De kascontrole is uitgevoerd door Erik Matla, Joris Leermakers en Martijn Hendriks. Zij hebben
een boekingsfout eruit gehaald. Verder zijn er geen bijzonderheden aangetroffen en de cijfers
zijn in orde bevonden.

● Decharge Bestuur
ALV verleent decharge aan het bestuur.
De kascommissie, die de kascontrole voor volgend jaar zal doen, bestaat uit de bestaande leden,
Erik Matla en Joris Leermakers, en een nieuw lid, nl. Huib Nouwens.

● Begroting 2023
Het voorstel is om de contributie met een indexering van 2,5% te verhogen. De leden gaan
hiermee akkoord.
De subsidie en sponsorgelden zijn lager ingeschat dan afgelopen jaar.
Bij de uitgaven is rekening gehouden met hogere huren, rekening houdend met de discussie
rondom het zwemwater.
Daar er geen vragen meer zijn, wordt de begroting vastgesteld.

● Nieuwe werkwijze sponsoring
Herald heeft als aandachtsgebied vanuit het bestuur de sponsoring en heeft de afgelopen tijd
geprobeerd hier nieuw leven in te blazen. Er is een stramien opgezet waarbij bedrijven en
organisaties eenmaal per drie jaar een contract afsluiten voor een bijdrage van € 150,- of €
250,-per jaar. Mocht een bedrijf zich niet voor 3 jaar willen committeren, maar is wel bereid te
sponsoren, dan wordt een aangepaste termijn afgesproken. Het streven is om hiermee € 3.500,-
aan sponsorgelden binnen te halen. Momenteel zit men op ongeveer € 2.200,-. We zijn nog op
zoek naar een hoofdsponsor. In totaal wil men uitkomen op sponsoring van ongeveer € 6000,- /
€ 7000,-.
Herald spreekt een speciaal woord van dank uit aan Ad van de Wiel, die zich tomeloos inzet
hiervoor.
De suggestie wordt gedaan om deze opzet ook op de website te zetten en te delen met iedereen
die mogelijk sponsoren weet.
De triathlon afdeling werkt met sponsoring op kleding. Het streven is om hier ook wat meer naar
jaarlijkse sponsoring met bijvoorbeeld een bord in de kantine te gaan.
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Gevraagd wordt of er naast bedrijven ook particuliere sponsoren zijn of benaderd worden.
Herald geeft aan, dat het beleid nu meer gericht is op bedrijven, maar vindt het een goede
suggestie, die hij mee gaat nemen.
Janneke Kraan vult aan, dat zij als activiteiten commissie een bus met QR code hebben staan
voor donaties.

7. Activiteiten
● Op verzoek van Eric van Vugt is de Bevrijdingsloop toegevoegd aan de activiteiten van Taxandria.

De inschrijving loopt goed. Er zijn nog 2 plekken en er wordt nog een chauffeur gezocht. Hierbij
wordt de oproep gedaan of er personen zijn, die mee kunnen rijden.
Eric vult aan, dat de estafette dit jaar uitgebreid wordt. In de ochtend komen de lopers vanuit
Wageningen aan in Oisterwijk en dan is het de bedoeling om het vuur naar de kernen te
brengen. Misschien kan sportief wandelen hier iets in betekenen of willen anderen dit doen.

● Frans Couwenberg doet een oproep voor vrijwilligers voor de Vennenloop. Er zijn nog vrijwilligers
nodig voor het inschrijven en afknippen van de chips van de schoenen.

8. Afdelingen en Commissies
● Baanatletiek

o Luc Spiegels ondersteunt Joris Leermakers momenteel met het coördinatorschap en geeft
aan, dat het aantal jeugdleden is gedaald. Dit heeft te maken met de oudere jeugdatleten die
verdwijnen.

o Afgelopen december is code rood op trainers vlak bereikt, waarna het bestuur flink is gaan
werven. Gelukkig zijn er nu 9 nieuwe assistent trainers bij gekomen.

o Het wedstrijdanimo onder de jeugd is nog steeds laag. Dit is nog een uitloper van de Corona
tijd, toen alles stilgelegd werd. De ambitie is om meedoen aan wedstrijden weer te gaan
promoten en stimuleren. De wedstrijdcommissie is gelukkig weer op volle sterkte en gaat dit
eerst intern en daarna extern oppakken.

o De jeugdtrainers volgen externe clinics en proberen dit intern te delen met de overige
(assistent)trainers.

o Er is een schema met verschillende ambitieniveaus voor de jeugdleden opgesteld. Dit wordt
op een sheet getoond. Niveau 1 heeft men gelukkig gehaald en het streven is om binnenkort
naar niveau 2 te gaan. Hiervoor zijn nog extra (assistent) trainers nodig. Dit plan heeft een
houdbaarheidsdatum van 2-3 jaar.

Gevraagd wordt of de dynamiek in de groep anders is als er meerdere ouders bij betrokken zijn.
Luc beaamt dit.

● Wedstrijdcommissie
Frans Couwenberg geeft een korte toelichting op de wisselingen die afgelopen tijd hebben
plaatsgevonden. Enige tijd geleden had men te maken met leegloop van de Vennenloop
commissie, waarbij alleen Ad van de Wiel en Frans Couwenberg overbleven. Ook bij de
wedstrijdcommissie had men te maken met commissieleden die opstapten, waarbij alleen
Miriam van Poppel overbleef. Na een wervingsactie zijn de commissies gelukkig weer op sterkte.
De wedstrijdcommissie zorgt ervoor dat elke commissie hun evenement kan organiseren. Van de
wedstrijdcommissie zit altijd een lid in de andere commissie.
Erwin van de Lisdonk heeft op de website van Taxandria ook de Vennenloop als evenement
opgenomen.

● Loopgroepen
Karin Ketelaars geeft een korte toelichting.
o De coördinatoren, Erik Werger en Karin komen regelmatig bijeen en hebben overleg met de

trainers.
o Vanaf 15 januari 2022 konden de trainingen na een tijd waarin alles stillag door Corona, weer

doorgaan. Ook de Vennenloop en Early Bird zijn in 2022 weer gehouden.
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o Op de doordeweekse trainingen is de opkomst wat wisselend. In 2023 wordt in de gaten
gehouden hoe zich dit ontwikkelt.

o Barend, Theo en Nico zijn nieuwe assistent trainers die op de woensdagochtend training
meehelpen.

o Zaterdagochtend blijft er voortaan één groep op de baan. Omdat ook de jeugd dan op de
baan traint, is een baanreglement ingevoerd, wat prima loopt.

o In het kader van het seniorenbeleid is een H-groep geïntroduceerd. H. staat voor half
verhard/verhard lopen. Hiervoor heeft men nog niet voldoende trainers, dus deze groep is
nog steeds bij andere groepen toegevoegd.

o De trainers hebben nieuwe shirts gekregen, waardoor ze zichtbaarder zijn.
Doelen voor dit jaar zijn:
o Vervolg van de baantraining met als doel zo blessureblij te blijven lopen.
o Meer assistent trainers te werven en het opleiden van loop trainers naar niveau 3. Het

opleiden naar niveau 2 kunnen we zelf binnen de club.
Joop Jabroer merkt op dat bij de A-loopgroep een daling in leeftijd is te constateren. Er is meer
aandacht voor een goed trainingsprogramma bij de A-groep maar daardoor is de intentie erg
veranderd en meer gericht op lopen naar wedstrijden.
Jan de Jong geeft aan, dat hij het zou aanmoedigen om dit ook meer bij de andere groepen te
gaan doen, zoals het delen van trainingsschema’s. Wellicht is het handig voor de loopgroepen
om het blokschema, dat Erik Werger, voor een heel jaar opgesteld heeft, ook op de website te
plaatsen. Deze suggestie wordt meegenomen.

● Triathlon
Bram van Reijt geeft een korte presentatie over dit onderdeel.
o De twee zwemmomenten in de week zijn druk bezocht. De clubassistent app wordt gebruikt

voor het aanmelden. Zodra het weer wat beter is, wordt er gezwommen in het Staalbergven.
o Er is minder animo voor de fietstraining op zondagochtend. Hier dient weer nieuw leven in

geblazen te worden.
o Voor het 2e jaar op rij wordt een teamcompetitie georganiseerd en in 2022 waren de 1e

clubkampioenschappen.
o Een van de hoogtepunten van afgelopen jaar was de grote opkomst van Taxandria leden aan

de triatlon in Oirschot.
o Sportieve ambities voor 2023: 4 personen gaan het kanaal van Engeland naar Frankrijk

overzwemmen, doorgaan met teamcompetitie en proberen om meer fietsevenementen in te
plannen. Daarnaast nemen veel Taxandria triathlonleden individueel deel aan evenementen.

o Voor degenen die een keer willen komen kijken of meedoen: de triathlon in Oirschot wordt
gehouden op de 1e zaterdag van juli.

Huib Nouwens geeft aan, dat er vroeger ook een triathlon in Oisterwijk georganiseerd werd.
Misschien is dit ook een mooie ambitie. Bram merkt op dat dit een heel mooi streven zou zijn,
maar er is veel logistiek en veel vrijwilligers voor nodig.
Helmuth Dekker wil bij deze de gecertificeerde zwemtrainers in het zonnetje zetten voor hun
inzet.

● Sportief wandelen
Joep Liebregts geeft een uitleg over dit onderdeel.
o De wandelaars zijn geen prestatiewandelaars, maar doen wel aan diverse evenementen mee,

zoals TTM, Urban Trail Antwerpen, Warandeloop, Early Bird.
o Het aantal deelnemers stijgt en er komt een splitsing in verschillende niveaus (hoge en lagere

wandeltempo’s). Hopelijk komt er binnenkort nog een trainer bij.

● Activiteitencommissie
o De activiteitencommissie is actief bij de verschillende evenementen die georganiseerd

worden, o.a. de lenteloop, herfstloop, nieuwjaarscross en nu bij Heel Taxandria bakt. De

5



catering bij de nieuwjaarscross in de kantine is goed bevallen en daarom wil men kijken of dit
in het parcours opgenomen kan worden.

o De activiteitencommissie heeft nieuwe commissieleden en bestaat nu uit: Martine Versluis,
Yvonne Hoekstra, Janneke Kraan en Dorith Koudenburg.

● Krachthonk
Eric van Vugt geeft een toelichting.
o De ervaringen van het 1e halfjaar zijn erg positief. Hierbij valt op dat de integratie van de

jeugd met de senioren door dit krachthonk zeker bevorderd wordt.
o In het krachthonk worden pittige trainingen gegeven, die ook als heel leuk ervaren worden.

Het streven is om deze faciliteiten nog verder te gaan uitbreiden. Er zijn gedoneerde
apparaten waarvoor nog een plekje gevonden moet worden.

o Er wordt een oproep gedaan voor een persoon die in de begeleiding nog iets kan betekenen.

● Accommodatie
Roel geeft aan, dat het complex mooi opgeknapt is. Er is sinds kort ook een digitaal slot op de
poort, zodat alle leden altijd op de baan kunnen trainen, behalve als het donker is.
Een bedankje aan de technische commissie voor hun goede zorgen is op zijn plaats.

9. Rondvraag
● Corné Klijn informeert naar een andere oplossing voor het afsluiten van de baan, want het is nu

best een gedoe met sleutels. Roel merkt op, dat dit een punt van aandacht is, waar aan gewerkt
wordt.

● Joop Jabroer vraagt of er bij de deur van de ingang naar de kleedkamers een beter licht zou
kunnen komen. Hier wordt voor gezorgd.

10. Sluiting ALV
Roel sluit de vergadering om 22:00 uur.

11. Heel Taxandria Bakt met als thema “Vive la France”
Dolf Pigmans verzorgt de prijsuitreiking van Heel Taxandria Bakt. Het zag er allemaal geweldig uit en
het was voor de jury een feest om te doen. Opvallend is dat er dit jaar er heel weinig gebruik
gemaakt werd van toegevoegde suikers en zout. De professionaliteit van de baksels stijgt jaarlijks en
een aantal baksels kunnen zo bij de bakker in de vitrine.
Er waren 9 deelnemers en de volgende deelnemers zijn in de prijzen gevallen:
3. Annemiek Roemen
2. Dorith Koudenburg
1. Hanneke Bertens en Annemiek Roemen
Aan de bakkers wordt gevraagd of hun recepten op de website mogen worden geplaatst.
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Bijlage 1 – Presentielijst ALV 30 maart 2023

Aanwezig: Roel Bakker, Vincent van den Elsen, Herald Verhagen, Leonie Diepenhorst-Jansen, Ad van
de Wiel, Christel van de Pol, Dorith Koudenburg, Erik van Vugt, Loes Gagesteijn, Patricia Donders,
Martine Versluis, Janneke Kraan, Frans Couwenberg, Harrie Robben, Wim Verbunt, Corné Klijn,
Natasja van den Broek, Miriam van Poppel, Martijn Hendriks, Erik Matla, Kees Goverde, Karin van
Gorp, Els Grijsbach, Paul Hoekstra, Annemiek Roemen, Wim Groot, Shirley Bakker, Huib Nouwens,
Karin Ketelaars, Dolf Pigmans, Karen Mathijssen-van de Ven, Joep van Gorp, Martijn Fest, Ad van
Berkel, Hanneke de Jong, Corine Joosten, Joep Liebregts, Erwin van de Lisdonk, Marielle Faber,
Pauline Koopman, Arie Aarts, Jan de Jong, Joop Jabroer, Theo Koster, Huub Willaert, Kirsten Michels,
Luc Spiegels, Huub Berden, Helmuth Dekkers, Pieter Hoogendam, Bram van Reijt, Maarten Bekx,
Petra van der Schoot

Afgemeld: Erik Werger, Nelly Mesman, Wim Tobé, Yvonne van Haaren
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